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متن پرسش

سلام: آیا بنده عصمت و مقام پیامبر و ائمه را در حد خودم اشتباه متوجه شدم؟ مگر نه اینکه یکی از

معنای عصمت این است که آنها در هر شرایط بهترین تصمیم را می گیرند و اراده آنها اراده خداست؟

پس چرا مثلا در جنگ تبوک پیامبر اذن داد که آن افراد که بهانه جویی می کردند نیایند؟ که بعد

خداوند بگوید این اراده الهی نبود؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به همان معنایی که قرآن در رابطه با خارجکردن یهود از مدینه و اینکه

بعضی از مسلمانان نخلهای آنها را میبریدند و بعضی معتقد بودند آنها رفتنی هستند و نخلها را

هِ وَ لِيُخْزِيَ برای خود نگهداریم؛ میفرماید: «ما قَطَعْتُمْ مِنْ لينَةٍ أَوْ تَرَكْتُمُوها قائِمَةً عَلى أُصُولِها فَبِإِذْنِ اللَّ

الْفاسِقينَ (5)/ حشر) هر درخت با ارزش نخل را قطع كرديد يا آن را به حال خود واگذاشتيد، همه به

فرمان خدا بود؛ و براى اين بود كه فاسقان را خوار و رسوا كند! موفق باشید


